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GOLDEN KALEIDOSCOPE 金影花為

The theme represents a continuity of the theme 'Green Kaleidoscope' for Mong Kok and 
Yau Ma Tei GMPs, symbolizing the bustle and activity of this busy traditional commer­
cial and residential area. The beautiful golden, yellow or red flowers and foliage of trees 
such as Autumn Maple (Bischofia javanica), Golden Rain Tree (Koelreuteria b似的­
na的)， Yellow Pui (Tabebu均 chrysan的a) and Burmese Rosewood (Pterocarpus 
indicus) will add seasonal colours and interest to the busy life of the residents. 

深水坊、長沙灣、美專題傳統工商業及住宅臣蟻。「金影花筒」顯現地區變化萬千
的特色，亦與批遠旺角及油麻地區「綠色萬花筒J 的主題相映成趣。自己以秋楓、
複羽葉欒樹、黃鐘木及紫檀等品種，為繁囂的城市生活增添趣味與色影。

SCENIC VI，STAS彩崢倚雲
Shek Kip Mei石破尾

The theme 'Scenic Vistas'、emphasizes the green backdrop of Lion Rock 
Country Park. It aims at connecting the various parks within the region 
with the verdant setting through green links. A pleasant living environ­
ment is created by the seasonal change of trees such as Sweet Gum 
(Liquidambar formosana) and Purple Camel's Foot (Bauh的ia
purpurea). 

石研尾背靠獅子山郊野公園，南望九龍大地，背景郁綠。以「影峰
倚靈J 為石峽尾一榕的綠化主題，將區內各公園興奮蔥山景以綠化
脈絡相連 ， 配合種植楓晉 、 紅花羊蹄甲等紅色花葉樹木，點續地
區色影，營造一個自然慢雅的居住環境。




